
 

Správa Komisie pre kluby, mládež a vzdelávanie 
 

Vážení členovia Slovenskej kanoistiky! 

Ako predsedníčka Komisie by som Vám touto cestou rada predložila môj odpočet práce za rok 2022. 
Už vo voľbách som deklarovala ako prioritu jasnú a adresnú komunikáciu zväzu s klubmi. Prístup 
k dôležitým informáciám pre kluby, ich zasielanie, pomoc s riešením administratívnej alebo 
legislatívnej problematiky by mali byť základným bodom spolupráce zväzu a klubov. Preto začiatkom 
roku prebehli online meetingy, kde prebehla základná komunikácia o potrebách klubov. Ďalej 
pomocné a podporné aktivity prebiehali formou zasielania informácií prostredníctvom mailu alebo, ak 
to bolo potrebné, osobnými výjazdami do klubov.   

Dôležitým bodom práce Komisie je aj nastavenie financovania klubov. Základnou a zákonnou zložkou 
financovania klubov je 15% z PUŠ. Po zvážení situácie v kluboch Komisia nastavila ďalšiu finančnú 
podporu, a to vo forme príspevku na trénera mládeže. Bola vytvorená schéma, podľa ktorej kluby 
v roku 2022 mohli čerpať finančné prostriedky na odmenu trénera mládeže. Smernicu k schéme 
nájdete tu: 

https://www.canoe.sk/public/site/files/source/Smernice%202022/Smernica%20o%20financovani%2
0ml%C3%A1de%C5%BEe%202022.pdf 

Pre kluby s nízkym počtom aktívnych pretekárov, bola vytvorená grantová výzva. Cieľom bolo vytvoriť 
podmienky pre kluby, ktoré mali perspektívu sa rozvíjať a budovať svoju členskú základňu. Do 
grantovej výzvy sa prihlásil klub UVLKO. Grantová výzva tu: 
https://www.canoe.sk/public/site/files/source/Smernice/grantov%C3%A1%20v%C3%BDzva%202022
.pdf 

Ďalšie aktivity Komisie počas roka 2022  smerovali do oblasti práce s mládežou a trénermi. V spolupráci 
so športovými odborníkmi Komisia organizovala MPA aktivity (motivačno-podporné aktivity). Tu sú 
zahrnuté sústredenia a metodické výjazdy. V priebehu roka sa uskutočnilo 5 metodických výjazdov do 
Žiliny, Bratislavy a Liptovského Mikuláša. Metodické výjazdy odborne zastrešovali Robo Orokocký 
a Matej Vajda. Primárnym zámerom boli zmapovať aktuálny stav v kluboch po Slovensku. Taktiež 
zistenie záujmu o vzdelávanie, rozvojové aktivity a  podmienok a možností s akými dané kluby 
nakladajú.  Metodické výjazdy sa skladali z teoretickej časti a praktického tréningu na vode. 
Vzdelávacie časti boli smerované nie len pre trénerov ale predovšetkým na mládežníckych športovcov 
tak aby si uvedomili dôležitosť systematického tréningu, potrebu zodpovedného prístupu a stanovania 
si cieľov. Z tohto dôvodu sme zaradili aj časti, ktoré sa venujú motivácií a vytváraniu pevného vzťahu k 
športu.  

Pokračovaním metodických výjazdov boli jednodňové kempy v Bratislave a Dolnom Kubíne, ktorých 
cieľom bolo spojenie tréningovej činnosti, vzdelávania a spolupráce mládežníkov a trénerov z rôznych 
klubov a regiónov.  

Najviac oceňovanou MPA aktivitou bolo sústredenie v Liptovskom Mikuláši, kde sa stretlo 20 vybraných 
pretekárov z celého Slovenska vo veku od 14 do 16 rokov.  Športovci mali možnosť zažiť 5 dní plných 
jazdenia na vode, kondičných tréningov a doplnkových aktivít, vzdelávania a budovania kolektívu. Viac 
informácií o sústredení nájdete tu: 



https://www.canoe.sk/sk/divoka-voda/kluby-divoka-voda/kluby-divoka-voda-informacie-pre-kluby 

 

 

 

V roku 2022 bola Komisia aktívna aj v oblasti vzdelávania trénerov. V prvom rade sa obnovila 
spolupráca s Milanom Kubáňom a FTVŠ. Ďalej sa pripravili sa podklady pre organizáciu trénerského 
kurzu 1.stupňa, kde cieľom bolo zvýšiť hlavne obsahovú úroveň kurzu. Do kurzu sa prihlásilo 15 
záujemcov. Kurz bol ukončený v marci tohto roku.  

 

V roku 2023 bude Komisia naďalej aktívne pracovať vo všetkých vyššie uvedených smeroch. 
V spolupráci s Robom Orokockým a Jankou Dukátovou sme naštartovali metodické výjazdy. V lete sa 
budú organizovať dve sústredenia, jedno v Liptovskom Mikuláši a druhé v Dolnom Kubíne. Tento rok 
prebehne aj jednodňový splav na Strečne. Novinkou budú bežecké preteky, ktoré by mali prebehnúť 
v Žiline a budú mať celoslovenský charakter.  Detailnejšie informácie budú zaslané klubom mailom. 

 

V oblasti vzdelávanie trénerov by mal byť na jeseň zorganizovaný trénerský kurz 2.stupňa. Znovu 
prebehne príprava podkladov pre organizáciu kurzu. Ďalej by sa mala realizovať revízia počtu aktívnych 
trénerov a ich získaného vzdelania.  

 

Ďakujem všetkým za spoluprácu a podporu v mojej práci. 

 

Renáta Daníková 

27.3.2023 

 

 


